

Rendez-vous lumineux chez Triode

Le showroom parisien Triode, dédié à la valorisation du design américain, accueille au cœur de sa scénographie délicate les luminaires en céramique imaginés par le studio new-yorkais Rosie Li en collaboration avec l'atelier *Mondays* des céramistes Jennifer Fiore et Nina Lalli. Influencées par l'allure magistrale des colonnes de Constantin Brâncuși, les courbes de ces suspensions s'apparentent à des totems singuliers composés d'argile, de laiton et de bronze. Façonnés à la main, ces objets fascinent par leur dimension artisanale si puissante et si sensible à la fois. Découvrez les sept créations issues de cette rencontre plurielle. ●

A light-infused appointment at Triode. *Parisian showroom Triode, dedicated to the promotion of American design, welcomes ceramic lights imagined by New York studio Rosie Li in collaboration with the workshop Mondays of ceramicists Jennifer Fiore and Nina Lalli, at the heart of its delicate scenography. Influenced by the masterful allure of Constantin Brâncuși's columns, the curves of this suspended means of illumination, resembles singular totems composed of clay, brass and bronze. With their powerful yet sensitive artisanal dimension, these handcrafted objects are nothing short of fascinating. Discover the seven creations resulting from this multi-faceted encounter. ● triodedesign.com*



